
 

 

 

 

 

 

Commissie 3 ‘Duurzaam Tienen’:  

ruimtelijke ordening, financiën, openbare werken 

patrimonium, leefmilieu, mobiliteit en duurzaamheid 

 

verslag van 22-05-2019 

verslaggever Karin Struyf 

voorzitter Karin Struyf 

agenda Agenda gemeenteraad – jaarverslag RLZH 

aanwezig Schepen Decort, schepen Delvaux, schepen Roovers, Jean Defau, Lucia Dewolfs, Karin Struyf, Dirk 

Smolders, Bart Maes, Nicky Martens, Nele Daenen, Els Moyens, Rita Vanlangendonck, Rudi 

Hendrickx, Liesbeth Vanderloock, Nina Ercegovic. 

 

 

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd. 

Bart Maes informeert naar de digitale versie van de presentatie die schepen Decort vorige maand gaf. 

Schepen Decort belooft ze dadelijk door te sturen, een vergetelheid. 

Agenda gemeenteraad 

Agendapunt aanvullende politieverordeningen 

 

• Toelichting: schepen Decort overloopt de politieverordeningen, ze wijzen zichzelf een beetje uit. 

 

• Er zijn geen verdere vragen.  

Agendapunt rekeningen kerkfabrieken 

 

• Toelichting / 

 

• Er zijn geen vragen. 

Agendapunt 114: retributie op het versturen van herinneringsbrieven en aanmaningen betreffende 

fiscale en niet-fiscale invorderingen 

 

• Toelichting: schepen Delvaux legt uit dat tot nu toe alleen voor aanmaningen van fiscale ontvangsten 

een bedrag van 20 euro wordt gevraagd. Dit wordt uitgebreid met de niet-fiscale vorderingen. Het 

bedrag van 20 euro wordt verlaagd tot 12,50 euro  (gelijktrekking met het bedrag dat Ecowerf hanteert 

bij inningen voor stad Tienen). 

 

• Er zijn verder geen vragen. 

 

Agendapunt 137: contante gemeentebelasting op 100% composteerbare en bio-degradeerbare 

hondenpoepzakjes, BioBag-Dog 

 

 

V E R S L A G 



 

 

• Toelichting: dit punt is reeds gestemd op de vorige gemeenteraad maar Toezicht heeft een aantal 

technische opmerkingen gemaakt. De vorige versie wordt bijgevolg opgeheven en een aangepaste 

versie voorgesteld. O.a. dat een belasting niet retro-actief kan ingaan. 

 

• Er zijn geen verdere vragen. 

Extra punten buiten de agenda 

 

• Karin Struyf geeft een toelichting bij het werkingsverslag 2018 van Regionaal Landschap Zuid-

Hageland. Dit zal in de vorm van een pfd bij dit verslag gevoegd worden. 

 

Varia/vragenronde 

 

 

• Jean Defau vraagt naar een stand van zaken betreffende de grond achter de Necropolis te Grimde. 

Gaat deze nu door het stad aangekocht worden? Schepen Roovers antwoordt dat dit inderdaad 

geopperd is voor de eventuele aanleg van een parking of een groen hoekje. Er is vorige week een 

enquête afgenomen bij de buurtbewoners. Stad heeft gepolst wie er gebruik zou maken van deze 

parking en naar hun mening. De resultaten zijn hem nog niet bekend. Wordt dus vervolgd. 

 

• Mededeling van schepen Roovers: de ruilverkaveling Willebringen bevindt zich in een volgende fase. 

Het betreft grotendeels de fietspaden. Er loopt een openbaar onderzoek. Hij nodigt de 

geïnteresseerden uit om dit eens te bekijken. 

 

De voorzitter sluit de commissie om 9:55 uur. 

 

 

 


